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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-026-02/18-23/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-2 

 
Rijeka,  6. ožujka 2018.  

 

 
ZAPISNIK 

S 58. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je u četvrtak, 15. veljače 2018. godine, s početkom u 
18:00 sati u prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Filipa Capan, predsjednica VMO Srdoči 

 Željka Matković, zamjenica predsjednice VMO Srdoči 

 Valter Grgurić, član VMO Srdoči  

 Višnja Vujnović, članica VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Franco Pines, član VMO Srdoči  
 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Srdoči Filipa Capan. 

 

                     
DNEVNI RED 

 
1. Obrada pristiglih dopisa 
2. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
Usvojen je zapisnik sa 57. sjednice Vijeća MO Srdoči. 
 
 
 
AD 1 
Predsjednica VMO Filipa Capan otvara raspravu o dopisima po pitanju parka za pse. 
Gospođa Rukober je poslala dopis kojim traži izgradnju parka za pse. U dopisu navodi da su 
vlasnici pasa prisiljeni zbog činjenice što na Srdočima nema parka za pse šetati svoje pse po 
umjetnoj travi na glavnom školskom igralištu, te navodi posebno razočarenje jer je Trsat već 
dobio park a Srdoči još nisu. Nadalje predsjednica vijeća izlaže prispio dopis nadležene 
osobe Odjela gradske uprave za komunalni sustav, Direkcije zajedničkih komunalnih 
djelatnosti, kojim se Vijeće MO Srdoči izvještava za unatoč uloženom naporu OGU za 
komunalni sustav i OGU za urbanizam nije pronađena čestica na prostoru MO Srdoči u 
vlasništvu Grada Rijeke koja bi bila adekvatna za izgradnju parka za pse. Čobić skreće 
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pozornost na predloženu lokaciju na granici MO Grbci i Srdoči gdje MO Grbci već financira 
tehničku dokumentaciju za uređenje ove zone. Po izradi dijela dokumentacije  obavijestiti će 
se oba MO o daljnjim koracima. Predsjednica izlaže vijeću i zamolbu gđe Ormanović i gđe 
Parenta da se izgradi park za pse, te ponovni dopis gđe Rukober kojim izvještava vijeće da 
je bila na sastanku sa gđom Rumorom i Lakoš u Odjelu gradske uprave za komunalni 
sustav. Ondje joj je ukazano na česticu u Ul. Ante Modrušana kao potencijalnu česticu za 
izgradnju parka za pse te navodi da su ju u urbanizmu uputili da se za tu česticu traži park za 
pse. Vijećnici komentiraju da je navedena čestica predviđena za parkiralište te je u Odjelu za 
urbanizam u tijeku izrada tehničke dokumentacije za istu. Parkiralište je na ovoj lokaciji 
traženo još prije par godina. Čestica je u zoni koja gravitira osnovnoj školi. Predsjednica 
upoznaje vijeće sa 20 novoprijavljenih lokacija komunalnog nereda, nesaniranih prekopa, 
ulegnutih šahti, udarnih rupa, začepljenih vodolovki, rupa na nogostupima i lokacija 
građevinskog otpada na području jedne ulice – Tina Ujevića.   
 Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
Predsjednica vijeća izlaže dopis kojim nadležna osoba KD Rijekapromet dd odgovora na 
pismenu zamolbu vijeća MO Srdoči i Osnovne škole Srdoči, Vijeća roditelja škole, kojom se 
traži povećanje stupnja sigurnost djece na ulazu u školu postavljanjem dodatne prometne 
signalizacije. Odgovorom nadležne službe navode da je nedavno obnovljen asfat ispred 
škole, da će se iscrtati horizontalna signalizacija na asfaltu, postaviti vertikalna signalizacija 
te da će se obnoviti vibro trake. Vijećnici komentiraju da je sve ovo plaćeno iz novca 
komunalnih prioriteta MO a da je vijeće tražilo da struka odredi što se još smije tu učiniti i da 
Grad plati nešto dodatno.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama kojim se vijeće zahvaljuje što je 
informirano na što troši svoj novac te kojim traži od Grada da uloži i dio svog 
novca za potrebe sigurnosti djece a Rijekapromet da kao nadležna struka 
osmisli, predloži i zatraži koje bi to mjere sigurnosti mogle biti 

 
 
Predsjednica vijeća izlaže dopis kojim se vijeće obavještava da se njihov prijedlog smatra 
opravdanim te da će se nerealizirana sredstva za proširenje javne rasvjete utošiti na 
osvjetljenje mračnog dijela ulice Markovići između brojeva 25 i 25 a. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa dopisom KD Rijekapromet kojim se na traženje vijeća 
MO Srdoči da se u Ulici Dražice, ogranku  sjeverno od broja 121, postave metalni stupići na 
nogostup te postavi prometni znak zaustavljanja i parkiranja vozila, odgovara da se 
odobravaju stupići dok traženi prometni znak  nije potrebit jer je isto regulirano punom crtom 
na sredini prometnice i širinom slobodnog prolaza za vozila manja od 3 m. Po istoj temi 
predsjednica izvještava vijeće o primljenom dopisu Policijske postaje koja se po pristigloj 
zamolbi vijeća obraća Rijekaprometu.   
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa dopisom Odjela gradske uprave za komunalni sustav 
kojim se vijeće obavještava da će se u sustavu redovnog održavanja Rijekaprometa ukloniti 
otkotrljalo stijenje sa pješačke staze u drvoredu u Ul. Miroslava Krleže, pored Bartola Kašića 
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22, te se upućuje vijeće da po pogledu te stijene organizira eko akciju rasčišćavanja terena 
na proljeće sa tehničkom pomoći djelatnika Čistoće.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa dopisom nadležne osobe Rijekaprometa kojim se 
vijećnici obavještavaju da je na području MO Srdoči asfaltirano dužnih metara prometnica 
kako slijedi: u 2014. godini 310,00 metara, u 2015. godini 600,00 metara, u 2016. godini 
160,00 metara, te u 2017. godini 420,00 dužnih metara prometnica na području MO Srdoči. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje, zatražiti će se podatak o asfaltiranim 
kvadratima u datom periodu 

 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa dopisom nadležne osobe Energa kojim se vijećnici 
obavještavaju da je od 2014. do 2018. godine na području MO Srdoči montirano 11 novih 
rasvjetnih tijela, zamijenjeno je 9 starih rasvjetnih tijela, postavljena su tri nova rasvjetna 
stupa, postavljeno je 92 metra zračnog napojnog voda te 8 metara podzemnog napojnog 
voda. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
Predsjednica izlaže dopis vijeću kojim nadležna osoba Odjela gradske uprave za razvoj,  
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem prosljeđuje odgovor firme Rijekatank kojim 
odgovara na upit vijeća koje zanima u kojoj je fazi rad i prisustvo firme Rijekatank na 
lokalitetu Martinkovac s obzirom na ponovne pritužbe stanovnika. Nadležna osoba Stojnić 
prosljeđuje odgovor nadležne osobe Rijekatank kojom se izvještava da je u tijeku napuštanje 
lokaliteta Martinkovac, da je kupljeno zemljište van grada te da ugovor o najmu traje do lipnja 
te da nema u krugu firme nikakve obrade materijala te da se ondje odvijaju samo 
automehaničarski popravci. Vijećnici komentiraju da građani sve više ponovo negoduju zbog 
jakog smrada. Predsjednica upoznaje vijeće sa reakcijom stanovnice naselja koja tvrdi da je 
vidjela cisternu Rijekatanka kako sa velikom cijevi spojena na  kanalizacijski otvor iza 
benzinske stanice a da je u cijevi crna smrdljiva tekućina. Zamjenica Matković kaže da to 
spada pod vodopravnu i sanitarnu inspekciju te da građani sumnjaju u ponovne nepravilnosti 
u radu i pranje tankova te ispuštanja tih tekućina u kanalizacijske otvore.  
Zaključak: 

 uputiti će se svim nadležnim inspekcijama dopis po ovom predmetu 
 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa dopisom nadležne osobe Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav kojim se odobrava  postavljanje reflektora na betonski stup koji bi 
osvjetljavao dio nogometnog igrališta i prostor ispred sportskih svlačionica.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa dopisom nadležne osobe Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav kojim se odbija prijedlog Vijeća MO Srdoči da se centar Srdoča u Ul. 
Miroslava Krleže od broja 9 do 15 pretvori u pješačku zonu. Nadalje vijeće se izvještava da 
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ukoliko na ideji i dalje inzistira da se trebaju osigurati sredstva za izradu prometne studije 
kojom bi se detaljnije sagledali svi prometno-tehničko-prostorni uvjeti za realizaciju.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa dopisom nadležne osobe Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav kojim se vijeće izvještava da prometnica Martinkovac – Zamet nije 
planirana financijskim planom u periodu za razdoblje 2019. i 2020. godinu, no kako će se 
graditi stambeno naselje na tom području graditi će se i prometnice uključujući i ovu.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje, pismeno će se uputiti zahtjev nadležnim 
službama kojim se inzistira da se u rebalansu za 2018. godinu uvrsti i planiranje 
izgradnje ceste Martinkovac - Zamet 

 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa anonimnim dopisom kojim se zbog sigurnosti traži 
postava hidranta u Ul. Gustava Krkleca između brojeva 10 i 12. 
Zaključak: 

 zahtjev za postavom hidranta uputiti će se nadležnim službama 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa anonimnim dopisom kojim se traži saniranje 
devastiranog zelenila, fonda zemlje i općenito okoliša nakon radova na toplovodu u Ul. 
Gustava Krkleca od broja 10 do 14. Dopisom se traži i veći angažman komunalnog redara po 
pitanju napuštenih vozila. 
Zaključak: 

 zahtjev će se uputiti nadležnim službama 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa anonimnim dopisom kojim se traži postava znaka 
zabrane parkiranja na prolazu u unutarnje dvorište između brojeva 10 i 12 u Ulici Gustava 
Krkleca. Dopisom se navodi da u zgradi žive teško pokretne osobe.  
Zaključak: 

 zahtjev će se uputiti nadležnim službama 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa dopisom Marka Jovanovića kojim se traži odgovor o 
tome kako će se i što graditi neposredno pored njihove kuće sa zamolbom da se na neki 
način osigura prostor jer se teren oslanja na njihov zid garaže i kuće te postoji mogućnost da 
se odrasli i djeca penju na krov garaže i padnu.  
Zaključak: 

 uputiti će se zahtjev nadležnim službama Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav kojim se traži osiguranje sigurnosnih uvjeta postavljanjem bar visoke 
zaštitne ograde da bi se spriječio ulazak u privatan posjed budućeg dječjeg 
igrališta 

 
 
Predsjednica vijeća  upoznaje vijeće sa dopisom nadležne osobe Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav kojim se vijeće obavještava da predložene lokacije za postavu sprava na 
dječja igrališta nisu adekvatne jer su na tim lokacijama već planiranjem predviđene nove 
sprave te traži od vijeća dostava prijedloga nove lokacije. 
Zaključak: 
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 za postavu novih sprava predložiti će se lokacija dječjih igrališta u ulici 
A.B.Šimića i Gustava Krkleca 

 
 
Predsjednica izlaže vijeću dopis Odjela gradske uprave za poduzetništvo kojim se traži 
mišljenje vijeća glede zahtjeva Ugostiteljskog objekta Office za produženje radnog vremena 
do 02,00 h za datume 10. veljače i 3. ožujka 2018. godine. Vijećnici komentiraju da je bilo 
dosta pritužbi stanovnika na ovaj ugostiteljski objekt, da su se stanovnici žalili da su preko 
ljeta znale biti na njegovoj terasi tuče te da je jednom intervenirala i policija sa hitnom 
medicinskom pomoći. Predsjednica iznosi mišljenje da je Odjel za poduzetništvo dužan 
donijeti odluku da li će zatraženo produljenje radnog vremena odobriti ili ne te da zatraženo 
mišljenje od Vijeća MO nije za njega obvezatno. Nakon rasprave zaključeno je 
Zaključak: 

 vijeće se nije izjasnilo glede zatraženog mišljenja od strane Odjela za 
poduzetništvo koje se odnosi na zahtjev za produljenjem rada ugostiteljskog 
objekta Office za datume 10. veljače i 3. ožujka 2018. godine 

 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeća sa dopisom Ane Simčić Lončar i Siniše Lončara koji 
traže da se mjesni odbor založi za poštivanje prometnih propisa i sigurnost pješačkog i 
ostalog prometa u ulici Bartola Kašića kod broja 2 a koji se nalazi u naravi kao odvojak pored 
kamionskog terminala. Vijećnici raspravljaju o prometnoj regulaciji u ulici, nisu sigurni da li je 
dvosmjerna ili jednosmjerna. 
Zaključak: 

 nadležnim službama Rijekaprometa uputiti će se dopis kojim se traži očitovanje 
da li je navedeni odjeljak ulice jednosmjerni ili dvosmjerni te postavljanje 
horizontalne i vertikalne signalizacije 
 
 

Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa poslanim dopisom sa priloženim fotografijama prema 
odgovornoj osobi Rijekaprometa, kojim se traži saniranje oštećene invalidske rampe u ulici 
Mate Lovraka. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom ovlaštene predstavnice stanara zgrade Bartola 
Kašića 24 koja se vijeću obraća vezano za višegodišnji problem nefunkcioniranja prilaza 
rampi za osobe sa invaliditetom u njihovoj zgradi. U dosadašnjem pokušaju rješavanja 
problema Rijekapromet je žutim crtama iscrtao zabranu parkiranja na prilazu, koja se ne 
poštuje, te je osobi koja stanuje u njihovoj zgradi a koja se kreće u kolicima, fizički 
onemogućen ulaz u zgradu. Traži da se na prilazu rampi za osobe sa invaliditetom postavi 
stupić ili na drugi način onemogući parkiranje automobila. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje, nadležnim službama poslati će se dopis 
kojim se traži da se postupi po zamolbi 
 
 

 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom gosp Šote kojim se traži da se u ulici Antuna 
Branka Šimića zbog neprilagođene brzine postave ležeći policajci između brojeva 25 i 31. 
Zaključak: 

 navedeni zahtjev uputiti će se stručnim službama na razmatranje 
 
 



6 
 

Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom Odjela gradske uprave za poduzetništvo kojim se 
od vijeća mjesnog odbora traži izražavanje mišljenja glede zatraženog produljenja radnog 
vremena ugostiteljskog objekta Mocca za datume 2. i 3. ožujka 2018. godine. 
Zaključak: 

 vijeće je većinom prisutnih članova izrazilo pozitivno mišljenje glede 
zatraženog zahtjeva 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom Odjela gradske uprave za poduzetništvo kojim se 
od vijeća mjesnog odbora traži izražavanje mišljenja glede zatraženog produljenja radnog 
vremena ugostiteljskog objekta Mocca za datume 23. i 24. veljače 2018. godine. 
Zaključak: 

 vijeće je većinom prisutnih članova izrazilo pozitivno mišljenje glede 
zatraženog zahtjeva 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom Odjela gradske uprave za poduzetništvo kojim se 
od vijeća mjesnog odbora traži izražavanje mišljenja glede zatraženog produljenja radnog 
vremena ugostiteljskog objekta Mocca za datume 9. i 10. ožujka 2018. godine. 
Zaključak: 

 vijeće je većinom prisutnih članova izrazilo pozitivno mišljenje glede 
zatraženog zahtjeva 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom gospodina Gudca kojim se predlaže uvođenje 
kružne autobusne minibusne linije koja bi spajala Tonžino preko Tuhtana na Rešetare pa se 
kružno vraćala u centar Srdoča.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama u Gradu Rijeci, KD Rijekapromet, Gradu 
Kastvu te Autotroleju kojim se moli procjena moguće realizacije te angažman 
oko iste 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa žalbama stanovnika bijele ceste Tonžino koje su poslane 
nadležnim službama te zamolbom da se hitno saniraju rupe na cesti te ubrza asfaltiranje ove 
dionice. Vijećnici po ovoj temi očekuju najavljen sastanak pročelnice Miličević na ovu temu. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
AD 2  
Predsjednica vijeća izlaže vijeću dopis predlagateljima komunalnih prioriteta kojim se 
objašnjava tijek i proces odabira komunalnih prioriteta zajedno sa popratnim materijalima te 
konačnom listom usvojenih komunalnih prioriteta. Predsjednica izlaže vijeću rješenje o 
početku izgradnje kružnog toka na raskrižju Ul. Mate Lovraka i ceste D 233.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica izlaže vijeću dopise navezane na divlje deponije građevinskog materijala koji 
su osvanuli te su riješeni na području mjesnog odbora u periodu od prošle sjednice. 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisima kojima se reagiralo na stanje devastiranih 
invalidskih rampi na području mjesnog odbora u periodu od prošle sjednice. Predsjednica 
upoznaje vijeće sa činjenicom da su otvorene konzultacije s građanima o načinu prikupljanja 
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otpada u Gradu Rijeci, sa zamolbom gđe Fodor Matijević koja je proslijeđena komunalnom 
redaru koji je zadužen sa prekope javnih površina kojom se ukazuje na devastiran okoliš 
nakon izvođenja radova u ulici Mate Lovraka. Tijekom radova se zemlja i kamenje deponiralo 
na parkirnim mjestima u ulici. Predsjednica upoznaje vijećnike sa dopisom koji je poslan 
Čistoći a kojim se po zahtjevu stanara moli da se očisti od iglica parkiralište pored zgrade na 
adresi Tina Ujevića 32., sa pozivom ravnatelja škole na zajednički sastanak vezan uz 
predstojeću ekološku akciju, sa pozivom na savjetovanje o prijedlogu Izmjena i dopuna 
prijedloga o komunalnoj naknadi. Predsjednica upoznaje vijeće da se stanovnici zgrade Tina 
Ujevića 32 žale da se kontejner sa papirima neredovito prazni pa se papiri ostavljaju uokolo 
kontejnera i lete ulicom. O ovome je obaviještena Čistoća. Predsjednica upoznaje vijeće sa 
prometnom situacijom u Ulici Dražice kod broja 121,  gdje je nepropisno parkiranje 
onemogućeno, po traženju stanovnika, postavljenim stupićima. Sada se vozila posjetitelja 
trgovine rabljenih vozila parkiraju na kolničkom traku.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće da je mjesni odbor posjetio gosp Hlaj koji je protestirao zbog 
ponovo postavljene popravljene rampe na ulazu u šetnicu šume na Dirakima čime se 
pokušalo  spriječiti ponovno stvaranje divljeg deponija građevinskog materijala. U 
međuvremenu rampa je dva dana nakon postavljanja otuđena i bačena u provaliju u šumu. 
Vijećnici razgovaraju o prijedlogu nadležne osobe Direkcije zajedničkih djelatnosti da se da 
ključ rampe susjednim kućama uz primjerke koji bi bili u mjesnom odboru.  
Zaključak: 

 ukoliko tu obvezu bude htio prihvatiti ključ rampe će se dati Krsti Pupovcu koji 
živi u zadnjoj naseljenoj kući prema rampi 

 uputiti će se dopis nadležnoj službi Direkcije zajedničke djelatnosti: 
postavljanje rampi uvijek povlači neke potencijalne probleme te ima svoje 
nedostatke i prednosti. Mole se nadležni koji zasigurno imaju više iskustva sa 
takovim stvarima, stručnosti i nadležnosti te Vas da donesu konačnu odluku 

 
 
Zamjenica predsjednice upoznaje vijeće sa prometnom situacijom koja se dogodila 9. veljače 
u prijepodnevnim satima kada izvođač radova nije obavijestio javnost niti  Autotrolej da će se 
preregulirati i zatvarati zbog prekopa prometni pravac kroz centar Srdoča. Autobusna linija 
vozila je samo do kamionskog terminala na Martinkovcu i tamo se okretala prema gradu. 
Putnici su na stanicama čekali jer su obavijesti bile premale u centru je bio prometni čep. 
Zaključak: 

 radove na javnim površinama pogotovo prometnicama potrebno je u medijima 
pravovremeno najaviti i o tome po mogućnosti obavijestiti i mjesni odbor 

 
 
 
Vijećnica Vujnović pita ima li kakvih novosti vezano uz bijelu cestu Tonžino. Predsjednica 
kaže da je o tome ponovo razgovarala neformalno sa pročelnicom Miličević i da očekuje 
uskoro termin sastanka po tom pitanju. Zamjenica predsjednice vijeća predlaže a vijeće 
podržava prijedlog da se traži od pročelnika Srđana Škunce, Odjela gradske uprave za 
razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenjem zemljištem,  da informira vijeće MO Srdoči u 
kojem je stadiju predmet „bijele ceste Tonžino“. 
Zaključak: 

 uputiti će se upit pročelniku Škunci u kojem je stadiju predmet „bijele ceste 
Tonžino“, što je po njemu napravljeno, što se po njemu tek treba napraviti te 
kada će se moći predati prema Odjelu za komunalni sustav na daljnju obradu 
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Zamjenica predsjednice predlaže a vijeće podržava ideju da se zbog skorog početka radova 
na kružnom toku raskrižja D233 i Mate Lovraka ležeći policajci pored vrtića koji će se skidati 
sa pozicije obavezno ostave na području MO Srdoči jer su plaćeni novcem iz komunalnih 
prioriteta.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama kojim se traži da se ležeći policajci koji 
će se skidati sa pozicije u ulici Mate Lovraka zbog skorih radova postave u ulici 
Dragutina Tadijanovića gdje su ih stanovnici tražili 

 
 
 
Predsjednica predlaže a vijeće podržava prijedlog da se uputi dopis Rijekaprometu, 
rukovoditelju službe prometa Frki kojim se traži informacija do kud se stiglo sa traženim 
prometnim rješenjem raskrižja Markovići – Mate Lovraka – Marije Grbac, te   da se po tom 
pitanju komunicira isključivo sa navedenim Frkom jer vijećnici nisu zadovoljni sa 
komunikacijom sa referentom Igorom Ausiliom. Zamjenica predsjednice vijeća kaže da je 
nadležna osoba Rijekaprometa Ausilio na terenskom sastanku od kojeg se očekivao 
konstruktivan prijedlog kako osmisliti stvaranje pješačke zone u centru Srdoča nije pokazao 
inicijativu te rekao kako oni nemaju osposobljenog kadra koji bi to izveo. Također vijećnici 
spominju sukobe sa referentom na prijašnjim terenskim sastancima. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnoj službi kojim se traži informacija o stanju predmeta 
prometnog rješenja raskrižja Markovići – Mate Lovraka – Marije Grbac 

 potpisom svih prisutnih vijećnika tražiti će se dopisom da se po tom pitanju iz 
komunikacije izuzme referent Igor Ausilio 

 
 
 
Predsjednica predlaže a vijećnici podržavaju prijedlog da se učini nešto vezano uz nogostup 
u Dražičkoj ulici od broja od 123 A do 121 sa obije strane ulice koji je potpuno devastiran i 
opasan za kretanje, pogotovo zapadna strana. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis Rijekaprometu kojim se traži da se iz redovnih sredstava 
sanira nogostup u ulici Dražice od broja 123 A do 121 

 
 
Predsjednica prepričava opasnu situaciju na kojoj je svjedočila kada su pješaci nakon izlaska 
iz autobusa morali izaći na izuzetno opasan kolnik ulice Dražice malo nakon čvora Diračje jer 
je na nogostupu  rašireno zeleno raslinje koje se širi iz privatne okućnice blizu broja 134. 
Tajnica je rekla da je u više navrata to prijavila komunalnom redaru.  
Zaključak: 

 uputiti će se pismeni dopis Odjelu za komunalni sustav kojim se traži službeno 
postupanje po prijavljenom komunalnom neredu 

 
 
 
Zamjenica predsjednice predlaže a vijeće podržava prijedlog da se od nadležnih službi 
Odjela za komunalni sustav traži da se centar Srdoča čisti metlom jednom mjesečno.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis Odjelu za komunalni sustav kojim se traži jednom mjesečno 
metlom čišćenje centra Srdoča  
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 uputiti će se dopis Odjelu za komunalni sustav kojim se traži da se dostavi 
točna informacija pod čijom je nadležnosti koji komadić u centru Srdoča jer će 
se preko komunalnog redara za centar Srdoča pokrenuti postupak održavanja 
čistoće strogog centra 

 
 

Vijećnik Grgurić kaže da je blizu ulaza u Osnovnu školu Srdoči na kolniku neasfaltiran 
prekop u  dimenzijama 1 x 1,5 m.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis komunalnom redaru zaduženom za prekope kojim se traži 
intervencija nad neasfaltiranim prekopom u blizini Osnovne škole kod Ante 
Modrušana 33 

 
 
 
Zamjenica predsjednice predlaže a vijećnici podržavaju da se zove na terenski sastanak 
nadležne osobe Rijekaprometa, Kurilića i Biasiola, da se upoznaju sa stanjem invalidskih 
rampi na području mjesnog odbora Srdoči, sa naglaskom u centru naselja.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama kojim se traži terenski sastanak i 
pregled invalidskih rampi na području MO Srdoči 

 
 
 
Predsjednica kaže da se žale stanovnici Tonžina od broja 6 A do 7 D da nemaju kante za 
smeće pa se ljute na njih stanovnici koji žive u blizini kontejnera za otpad u koji ubacuju 
smeće. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama kojim se traži postavljanje kontejnera 
između brojeva Tonžino 6 A i 7 D 

 
 
 
Predsjednica predlaže a vijećnici podržavaju da se napismeno traži od Odjela za komunalni 
sustav koji izdaje rješenja o prekopima da se obvežu firme koje rade prekope na način da 
zatvaraju prometovanje po prometnici da nam jave o tome bar dan dva ranije, te obavijeste o 
tome javnost te Autotrolej.   
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnoj osobi Odjela gradske uprave za komunalni sustav 
da se obvežu izvođači prekopa koji zatvaraju prometovanje nekim dijela naselja 
da o tome pravovremeno obavijeste javnost 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 21:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od devet (9) stranica. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Martina Bogdanić 

                      Predsjednica VMO Srdoči 
            Filipa Capan 

 

 


